

參考編號：2015/240

2015 年 11 月 24 日

致全體會員備忘錄

工總發布《珠三角製造：香港工業未來的出路》研究報告

香港工業總會（工總）委托香港理工大學（理大）中國商業中心研究小組進行的《珠三角製造》研究系列第四份報告，已經出版，可於以下網址下載：

<https://www.industryhk.org/report/Made in PRD Study IV/tc/>

是次研究報告由滙豐工商金融和理大贊助，聚焦珠三角港商自 08 年以來經營情況的變化，及未來的經營方向，從而窺探香港工業未來的出路。

會員也可到工總秘書處（九龍長沙灣長裕街 8 號億京廣場 31 樓）索取報告書，由於數量有限，每位會員可取乙本。請聯絡馮小姐，並提供您的會員編號作預約，電話：2732 3153。

政策、研究及傳訊科謹啟

Ref. No.: 2015/240

24 November 2015

MEMORANDUM TO ALL MEMBERS

FHKI Releases “Made in PRD Study IV” Report

The Federation of Hong Kong Industries (FHKI) commissioned the China Business Centre of the Hong Kong Polytechnic University (PolyU) to conduct the fourth research report of the “Made in PRD Study” series. The full Report (Chinese version only) has been released and uploaded to,

<https://www.industryhk.org/report/Made in PRD Study IV/en/>

Sponsored by HSBC Commercial Banking and PolyU, the Report looks into the operational conditions of Hong Kong manufacturing enterprises in the PRD so as to gain a better understanding of the challenges they have been facing since 2008 and seek future directions for the development of Hong Kong’s industries.

Hard copies of the Report are available for pick up at the FHKI secretariat (31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street Cheung Sha Wan, Kowloon). Due to limited number of copies, each member is entitled to one copy only. Please contact Iris Fung and make reservation with your membership number at 2732 3153.

Policy, Research & Communications Division